

Еженедельник новостей МДС, 17 - 21 июня

IBC Weekly News, June 17 - 21, 2019

17 июня

Потенциал творческих индустрий для центральноазиатских партнеров обсудили на круглом столе, прошедшем в [КНУ](#).

19 июня

Бизнес Кыргызстана и Туркменистана будут сотрудничать в различных сферах, налаживать прямые связи, решили участники [кыргызско-туркменского круглого стола](#)

В [Минэкономике КР](#) обсудили повышение налоговых ставок на реализацию золотосодержащей руды и концентратов.

20 июня

В [секретариате Инвестсовета](#) при участии представителей МДС и АПЗИ рассмотрели проблемы инвесторов, которые планируется вынести на следующее заседание Совета.

21 июня

Представители Аппарата Президента КР и МДС сообщили [на пресс-конференции](#) о программе первого заседания Комитета по развитию промышленности и предпринимательства при Национальном совете по устойчивому развитию КР.

June 17

A roundtable held at [the Kyrgyz National University](#) discussed the potential of creative industries for the Central Asian partners.

June 19

Businesses of Kyrgyzstan and Turkmenistan will cooperate in various spheres and establish direct links, stated the participants of the [Kyrgyz-Turkmen roundtable](#) held in Bishkek.

The [Economy Ministry](#) hosted a discussion on the increase in tax rates for the sale of gold ore and gold concentrate.

June 20

At a [Investment Council](#) Secretariat, representatives of IBC and Investment Promotion and Protection Agency considered problems of investors planned to be discussed at the next Council meeting.

June 21

At a [press conference](#), representatives of the President's Office and IBC informed on the first meeting of the Industry and Entrepreneurship Development Committee under the National Sustainable Development Council.

Объявления

26-27 сентября в г. Уфа (РФ) пройдет [Пятый Форум малого бизнеса](#) регионов стран – участниц ШОС и БРИКС.

Госкомитет информационных технологий и связи КР [объявил конкурс](#) на реализацию второго этапа проекта "Безопасный город".

Центрально-Азиатский Центр альтернативного разрешения споров приглашает на **тренинги по медиации** 1-6 июля. office@ca-adr.com, 0(700)888876.

МДС в СМИ

17 июня интервью с исполнительным директором МДС о результатах бизнес-форумов в рамках саммита ШОС вышло в эфире **радио «Санжыра»**.

Announcements

On September 26-27, 2019, [the Fifth Small Business Forum](#) of the **SCO and BRICS member countries** will be held in Ufa (Russia).

The State Committee for Information Technologies and Communications [announced a competition](#) for the implementation of the second phase of **the Safe City project**.

The Central Asian Center for Alternative Dispute Resolution invites to **trainings on mediation** to be held on July 1-6. Contacts: office@ca-adr.com, 0 (700) 888-876.

IBC in the media

On June 17, an interview with the IBC Executive Director on the results of business forums held within the SCO Summit was aired **on Sanjhyra radio**.

Правовой обзор

МДС подготовил [еженедельный обзор](#) за 17 - 21 июня о наиболее важных изменениях в законодательстве КР.

Law review

IBC has compiled a [weekly review](#) for June 17 - 21 on the most important changes in the Kyrgyz legislation.

Дайджест СМИ

Представляем [дайджест СМИ](#) за 17 - 23 июня: экономика, финансы, бизнес, инвестициями.

Weekly media digest

IBC presents you a weekly [media digest](#) for June 17 - 23 on economy, business and investment.

События на 24 - 28 июня

24 июня

Первое [заседание Комитета](#) по развитию промышленности и предпринимательства при Национальном совете по устойчивому развитию КР.

Заседание Совета по развитию бизнеса и предпринимательства при Торага ЖК КР.

25 июня

Обсуждение Странового обзора ЕС.

26 июня

Круглый стол ТПП КР по третейским судам.

27 июня

[Форум МДС](#): компании-поставщики представят свои **товары и услуги горнодобывающим предприятиям**. Место : Хаятт Ридженси Бишкек. Начало в 10.00

28 июня

Посольство США отметит 243-й День независимости США.

June 24

The [first meeting](#) of the Industry and Entrepreneurship Development Committee under the National Sustainable Development Council.

Meeting of the Business Development and Entrepreneurship Council under the Parliament Speaker.

June 25

EU Country Review discussion.

June 26

CCI roundtable on arbitration courts.

June 27

At the [IBC forum](#) supplier companies will present their **goods and services to mining companies**. Venue: Hyatt Regency Bishkek. Beginning at 10:00.

June 28

The U.S. Embassy will celebrate 243rd American Independence Day.

Если Вы хотите включить Ваших коллег в наши рассылки, пожалуйста сообщите нам их электронные адреса. Наши предыдущие выпуски Еженедельника новостей доступны по [ссылке](#).

Please let us know if you would like to include your colleagues' e-mails into our mailing list. Our previous Weekly News issues are available [here](#).



Copyright © 2018 International Business Council, All rights reserved.

You're receiving this email because of your relationship with International Business Council.